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Tisztelt Képviselı-testület! 

 
 

A november 17-ei Ifjúsági és Sport Bizottsági ülésen kérdésként merült fel a 
korcsolyázás lehetıségének biztosítása a befagyott Vályogos-tavon. Korábbi években erre 
nem volt lehetıség. 

 
Az ülésen jelen volt a Kiszombori Sporthorgász Egyesület titkára, akitıl megtudhattuk 

a biztonságos és megfelelı vastagságú jég méretét, ill. mérési lehetıségének módját. Azt is 
elmondta, hogy az egyesület a maga céljára folyamatosan méri, figyelemmel kíséri a jégréteg 
vastagságát (a vízben élı halállomány érdekében) és ezt szakértelemmel és szívesen teszi 
akkor is, ha a tavon engedélyezetté válik a korcsolyázás.  

 
Látva az ügy iránti nagy érdeklıdést, kérem a Tisztelt Képviselı-testületet a 

korcsolyázás engedélyezésének lehetıségét megvizsgálni, a szükséges biztonsági és 
felelısségbeli kötelezettségek feltérképezését. Ehhez javaslom olyan önkormányzat 
megkeresését, ahol az önkormányzat engedélyével, szabályozásával használhatják a befagyott 
vízfelületeket.  

 
Az összegyőjtött információk alapján a következı testületi ülésen döntés születhetne 

az ügyben. 
 
 
Kiszombor, 2010. november 24. 
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